
 
Kommunfullmäktige 2021-10-25 
Svar på interpellation från Cilla Dahl Andersson. 
angående nedläggningen av förskolor 
 

1. Vilket uppdrag har du som nämndsordförande gett förvaltningschef att kommunicera kommande 
förändringar med personalen och vårdnadshavarna? 

Det är förvaltningens ansvar och det har inte skötts tillräckligt bra. 
Vi har framför allt gett direktiv kring lösningar 
Alla barn och pedagoger på respektive aktuell förskola kommer att erbjudas plats på samma förskola 

2. Vad hände med förstudien av Prästkragens och Ängens förskola och vad sa den? 

De förstudier som ska göras gäller förskolan respektive grundskolan övergripande,  
inte någon utpekad enhet och dessutom över längre tid 
Förstudierna ska ge helhetsperspektiv, verksamhetsperspektivet finns redan i lokalförsörjningsplanen 
Förstudierna är beslutade av KS och är uppdrag till KLF som får svara för den rapporteringen 

3. Har detta ett samband med att fler privata aktörer tex IES väljer att etablera och erbjuda verksamhet? 

Nej, IES har inget med förskolorna att göra 

4. När ni tvingas till samtal med vårdnadshavarna, varför väljer ni inte att ta med personal från förvaltningen 
som kan bistå med fakta och svar? 

Möte med vårdnadshavarna arrangeras av rektorer respektive förvaltning. Presidiet har närvarat när vi blivit 
inbjudna 

5. Är ni nöjda med hur ni hanterat detta, med tanke på den oro ni har skapat hos våra medborgare? 

Vi är naturligtvis inte nöjda med att vårdnadshavare är oroliga 
Vårt fokus ligger på att få fram lösningar


